
Skillingaryds motorklubb, Styrelsemöte 2024-03-11  
Plats: Klubblokalen Skillingaryd  
Närvarande: Anton, Frida, Stefan, Katja, Henrik, Patrik, Annelie, Pia, Samuel  
  
§1 Mötet öppnades  

Ordförande hälsade alla välkomna  

§2 Dagordningen  

Dagordningen fastställdes  

§3 Föregående protokoll  

Godkändes  

§4Styrelsens konstituerande  

Pia omvaldes till ordförande, Frida Hjelm tog sekreterare uppdraget, Samuel väljs till vice ordförande. 

Katja och Mats är nya i styrelsen. Styrelsen konstituerande sig.   

§5 Idrott Online  

Ändra lite inställningar i Idrott Online, vem som ska ha vilka behörigheter och funktioner. Pia tar 

rollen som huvudadministratör i Idrott Online. Pia kollar upp  LoTs och behörigheter.  

§6 Ekonomi  

Inte så mvcket utgifter, tillstånd som har kostat mest, både rally och folkrace. En stor post var 

årsmötet, ca 35,000 kr.  

§7 Rally  

Planeringen inför Skilling 500 är igång, Weland i Gislaved är HQ.  

Pia var med på teams möte gällande Rally SM. Avgift 100,000 kr. Nästa planering är ett fysiskt möte, 

i mars eller i april. Nya alternativ för vart HQ ska vara måste komma in då vi förmodligen inte 

kommer få tillgång till där vi har varit tidigare. Styrelsen tar beslutet att lämna intresseanmälan för 

2026.   

§8 Folkrace/Rallycross/Föreberg  

Det jobbas på inför tävlingen, släpparkering är klar. Folkracepuls kommer och tv-sänder tävlingen.  

Anton letar efter en elektronisk heattavla. Nya anbudslappar är inköpta och även stämplar.   

§9 Marknadsgrupp  

Klubben har fått ett mail från kommunen. De kommer att skicka ut info om klubbar/föreningar inom 

kommunen nyinflyttade och frågade om vi ville ha med någon info om klubben. Styrelsen tar beslutet 

om att skriva ihop lite info om klubben för att skicka med.   

§10 Miljö  

Inget nytt att informera om.  

§11 Motorburen ungdom  

Vi avvaktar med detta lite  

§12 Frammedagen  

Frida och Stefan kollar upp detta, om det finns någon som kan tänka sig hålla i detta.  



§13 Utbildningar/Kurser  

RY 16 och 17 mars  

FR 23 och 24 mars  

§14 Post/Epost  

Inget att rapportera  

§15 Övriga frågor  

Patrik tackar för årsmötet  

§16 Nästa möte  

22 april 18  

3 juni 18  

Mötets avslutande  

 
 
_________________________  _____________________                                                                
 
Ordf. Pia Thulin   Sekr. Frida Hjelm  
 
 


